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PROTOKÓŁ NR XLII/2014 

z obrad XLII 

 Sesji Rady Gminy Miedźno 

odbytej w dniu 30 września 2014r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy 

Pana Leszka Idasza 

Stan ustawowy Rady 15 osób. 

Obecnych wg załączonej listy obecności 15 osób (zał. nr 1). 

Zaproszeni goście oraz przybyli mieszkańcy zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik  

do niniejszego protokołu (zał. nr 2). 

Sesję rozpoczęto o godzinie 13.00 w sali narad Urzędu Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne 

otworzył posiedzenie XLII Sesji Rady Gminy Miedźno. Powitał zebranych radnych oraz 

pozostałych uczestników obrad. 

Zgodnie z podpisaną listą obecności w posiedzeniu XLII Sesji Rady Gminy Miedźno  

obecnych było 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XLII 

sesji informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy. 

4. Realizacja ustawy o ochronie środowiska w gminie. 

5. Gospodarka odpadami. 

6. Sprawozdania Komisji Rady Gminy za I półrocze 2014 roku. 

7. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 
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8. Podjęcie uchwały Nr 322/XLII/2014 w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Miedźno. 

9. Podjęcie uchwały Nr 323/XLII/2014  w sprawie sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów. 

10. Podjęcie uchwały Nr 324/XLII/2014 w sprawie wydania opinii do zweryfikowanej 

propozycji planu Aglomeracji Miedźno przyjętej przez Sejmik Województwa 

Śląskiego uchwałą nr IV/53/20/2014  z dnia 25 sierpnia 2014 r. 

11. Podjęcie uchwały Nr 325/XLII/2014 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalania 

zasad udzielania rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom którym powierzono stanowiska kierownicze oraz w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta 

Nauczyciela – pedagogów, psychologów, logopedów 

12. Podjęcie uchwały Nr 326/XLII/2014 w sprawie określenia wysokości opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Miedźno 

13. Podjęcie uchwały Nr 327/XLII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

14. Podjęcie uchwały Nr 328/XLII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

15. Podjęcie wniosków komisji Rady Gminy. 

16. Zapytania i wolne wnioski. 

17. Zakończenie obrad XLII Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący Rady poddał porządek obrad pod 

głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 
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 głosów „za”   - 15 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Leszek Idasz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady 

Gminy. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 14 

 głosów „przeciw”                 -  0 

 głosów „wstrzymujących”    - 1 

Protokół z XLI sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Ad. pkt. 4. Realizacja ustawy o ochronie środowiska w gminie. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa  Agnieszka Związek przedstawiła skład 

referatu i jego zadania. 

Informację dotyczącą Realizacji ustawy o ochronie środowiska w gminie przedstawiła 

podinspektor Anna Grabowska-Graj. Stanowi ona załącznik nr 3 do protokołu. 

Odnosząc się do przedstawionej informacji Wójt powiedział, że być może w przyszłym roku 

Marszałek będzie dysponował środkami na kanalizację. W kwestii budowy kanalizacji  

w ulicy Brzozowej w Ostrowach nad Okszą powiedział, że jej wyłączenie z obecnego 

projektu nie oznacza, iż nie będzie ona tam wybudowana. W sprawie zbiórki eternitu 

powiedział, że akacja przebiega dobrze i zgodnie z założeniami do 2032  roku azbest z terenu 

gminy powinien zostać usunięty. 
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Radny Bęben w kwestii budowy przydomowych oczyszczalni ścieków w Borowej czy 

Władysławowie powiedział: „to tak jakbyśmy się frontem od rzeki odwrócili. Przynajmniej 

centra wsi powinny być skanalizowane”. 

Radna Gorzałka zapytał dlaczego na przedstawionych mapkach nie ma zaznaczonych nowych 

ulic w Ostrowach nad Okszą, tym bardziej, że niektóre z nich są zabudowane. Jako przykład 

podała ulicę Tęczową, Chabrową, Rakowską. 

Wójt odpowiedział, że przedstawiono ulice, dla których została zaprojektowana kanalizacja  

i te ulice, w których została ona już wybudowana. 

Radna Gorzałka powiedziała: „rozumiem, ale dla mnie te ulice powinny być naniesione”. 

Wójt powiedział, że problem z budową kanalizacji w Ostrowach nad Okszą jest nawet dzisiaj. 

Dodał, że budowa kanalizacji w „nowych ulicach to sprawa przyszłościowa”. 

Radny Leśnikowski zgłosił uwagę, że na przedstawionej mapce zaznaczona była jako 

wybudowana kanalizacja  w ulicy Łąkowej w Ostrowach nad Okszą, której nie ma. 

Sołtys Makles zapytała, kiedy mieszkańcy ulicy Konopnickiej w Miedźnie będą mogli 

przyłączać się do kanalizacji. Zapytała również o dalszą budowę kanalizacji przy ulicy 

Wołyńskiej w Wapienniku (od państwa Pełków). 

Wójt odpowiedział, że mieszkańcy ulicy Konopnickiej mogą od jutra przyłączać swoje 

posesje do kanalizacji. W kwestii budowy kanalizacji przy ulicy Wołyńskiej w Wapienniku 

powiedział, że „gdy będzie budowana kanalizacja w Mokrej to będzie i przy państwu Bedła”. 

Sołtys Makles zapytała czy mieszkańcy  ulicy Golczewskiej w Wapienniku (dwa ostatnie 

zabudowania) będą mogli wybudować przydomową oczyszczalnię ścieków. 

Podinspektor Graj odpowiedziała, że gospodarstwa te nie zakwalifikowały się do budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków w ramach programu współfinansowanego przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. Dodała, że 
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przesłała tym mieszkańcom informację o możliwości starania się o dofinansowanie z budżetu 

gminy, gdyby samodzielnie chcieli wybudować przydomową oczyszczalnię ścieków.  

Wójt dodał, że tam gdzie planowana jest budowa kanalizacji pozwolenia na budowę 

przydomowej oczyszczalni ścieków nie będzie. 

Radna Gorzałka powiedziała, że rajd ekologiczny był co roku. Zapytała dlaczego teraz jest co 

2 lata. 

Podinspektor Graj odpowiedziała, że rajd organizuje szkoła podstawowa w Miedźnie – pani 

Deska oraz pani Bęben.  Wyjaśniła, że rozmawiała z paniami, które ze względu na nakłady 

finansowe zdecydowały o organizacji rajdu co 2 lata. 

Wójt dodał, że organizacja rajdu jest inicjatywą szkół, a gmina tylko wspomaga go 

finansowo. 

Radny Owczarek spytał czy znana jest cena jednostkowa oczyszczania ścieków. Zapytał   

o złożach piasku na Łysych Górkach w Ostrowach nad Okszą. 

Podinspektor Graj odpowiedziała, że to właściciel nieruchomości musi wystąpić o koncesję 

na wydobycie złóż. 

Wójt dodał, że problem jest z dzikimi wyrobiskami, a zwłaszcza przy ulicy Ogrodowej  

w Miedźnie. Powiedział, że wniosek o koncesję na wydobycie złóż w pobliżu Izbisk nie 

został oprotestowany, ale były uwagi do pozwolenia przy ul. Częstochowskiej w Miedźnie.  

W kwestii ceny ścieków powiedział, że przekazywał radnym informację. Zakomunikował, że 

do ceny ścieków doliczany jest także podatek od budowli kanalizacyjnych. Oznajmił, że takie 

wyliczenia są w Związku Komunalnym Gmin ds. Wodociągów i Kanalizacji. Zasugerował, że 

w 2016 roku powinna rozpocząć się rozbudowa oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad 

Okszą. 

Radny Sznober zapytał kto miałby rozbudowę finansować. 
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Wójt odpowiedział, że Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji (PWiK) chce, aby gmina 

występowała o środki finansowe na rozbudowę. 

Radny Ciesielski zapytał ile przyłączy kanalizacyjnych zostało wybudowanych i „czy nie 

byłoby zasadne, aby w projekcie budowy kanalizacji ująć odgałęzienia do ulic np. Kocińskiej, 

Tęczowej w Ostrowach nad Okszą”. 

Wójt zasugerował, aby najpierw zakończyć jedną inwestycję. Dodał, że wybudowano 

przyłącza do działek zabudowanych i niezabudowanych. 

Podinspektor Graj dodała, że wszystkich przyłączy jest 1214, a do sieci kanalizacyjnej 

podłączone są 924 gospodarstwa. 

Wójt powiedział, że należałoby sprawdzić ile z nieruchomości mogłoby się podłączyć do 

kanalizacji, a tego nie zrobiło. 

Radny Ciesielski powiedział, że zdarzają się sytuacje, iż mieszkańcy wlewają ścieki do 

studzienek. 

Radny Bęben powiedział, że zasadne jest, aby budować przyłącza do granicy działek. 

Wójt powiedział, że w miejscowości Kołaczkowice wybudowano więcej przyłączy 

kanalizacyjnych. Dodał, że są mieszkańcy, którzy mają pretensje o  wybudowanie im 

przyłącza do działek. Niektórzy twierdzą, że mają pola i będą je użytkowali przez następne 30 

lat, a przyłącze do kanalizacji jest im niepotrzebne. Zaznaczył, że „głównie mieszkańcy 

Kołaczkowic mają pretensje o przyłącza, bo rzekomo twierdziłem, że nie będzie opłaty 

adiacenckiej”. 

Radny Owczarek zapytał jaki jest procent ścieków zafakturowanych do wpływających na 

oczyszczalnię. 

Podinspektor Graj odpowiedziała, że nie ma takich danych i musiałaby o nie wystąpić do 

PWiK. 

Radny Owczarek dodał, że tendencja zużycia wody jest malejąca. 
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Ad. pkt. 5. Gospodarka odpadami. 

Informację przedstawiła referent Agnieszka Antczak. Stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Radny Leśnikowski powiedział, że mieszkaniec Rywaczek wniósł opłatę za gospodarowanie 

odpadami, a nie są one odbierane. 

Referent Antczak powiedziała, że takie kwestie należy zgłaszać do Urzędu. 

Przewodniczący Rady zapytał „kiedy zakończy się sprawa z przedsiębiorcą odbierającym 

odpady komunalne z terenu gminy”. 

Radca Labut odpowiedziała, że problem z firmą pana Stracha rozpoczął się po podpisaniu 

umowy. Dodała, że właściciel firmy „zasypywał” Urząd różnymi pismami. Wydano dwie 

decyzje nakładające karę. Jedną za nieodbieranie odpadów z nieruchomości, a drugą za 

nieprzekazywanie odpadów do Częstochowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego.  

Zaznaczyła, że właściciel firmy odwołał się od tych decyzji. Decyzję za nieprzekazywanie 

odpadów Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Częstochowie utrzymało w mocy. 

Natomiast sprawa związana z naliczeniem kary za nieodbieranie odpadów trafiła do sądu.  

Od mieszkańców, którym nieodbierane były odpady pobrano odpowiednie oświadczenia. 

Zakomunikowała, że pan Strach żąda zwrotu kwoty ponad 66 tysięcy złotych naliczonej kary 

twierdząc, że mieszkańcy ci nie wystawiali pojemników z odpadami. Oznajmiła, że w ubiegły 

piątek złożono sprzeciw do jego uzasadnienia. Mieszkańcy, którzy złożyli oświadczenie 

zostali zawnioskowani jako świadkowie do sprawy. Właściciel firmy Prywatny Zakład 

Oczyszczania Miasta Waldemar Strach przystępując do przetargu złożył oświadczenie  

o zapoznaniu się z warunkami przetargu i przeprowadził wizję w terenie. 

Radny Ciesielski poruszył kwestię odpadów wokół zbiornika wodnego w Ostrowach nad 

Okszą. Dodał, że worki, do których zebrano odpady zostały porozrywane przez dzikie 

zwierzęta. 
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Wójt odpowiedział, że w przypadku, gdy odpady są zbierane przez pracowników Urzędu 

worki z nimi są od razu zabierane. 

Radny Zawada zapytał czy w przypadku oddawania 2 worków z odpadami segregowanymi 

można otrzymać również dwa worki, a nie jeden. 

Wójt odpowiedział, że worki są wydawane zgodnie z umową. 

Radny Bęben zasugerował, aby wprowadzić dodatkowy pojemnik na popiół. 

Wójt powiedział, że popiół powinien być wrzucany do pojemnika na odpady zmieszane. 

Można się zastanowić nad wprowadzeniem pojemników metalowych i dodatkowej opłaty za 

popiół. 

 

Przewodniczący zarządził przerwę w obradach o godz. 14.30. 

Obrady wznowiono o godz. 14.40. 

 

Ad. pkt. 6. Sprawozdania Komisji Rady Gminy za I półrocze 2014 roku. 

Przewodniczący Idasz zapytał, czy radni zapoznali się ze sprawozdaniami z działalności 

Komisji za I półrocze 2014 r. 

W związku z tym, że nie wniesiono żadnych zastrzeżeń i uwag postanowiono, iż 

sprawozdania nie będą odczytywane. Stanowią one załączniki do protokołu: 

1) Komisji Rewizyjnej – załącznik nr 5; 

2) Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury i Zdrowia – załącznik nr 6. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa Marcin Sznober 

powiedział, że przedstawi sprawozdanie na następnej sesji. 

Ad. pkt. 7. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

Wójt poinformował o stanie realizacji inwestycji i swojej działalności w okresie między 

sesjami. W wystąpieniu powiedział, że: 
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1. Przebudowa ulicy Księżycowej i Szkolnej w Miedźnie oraz ulicy Kasztanowej  

w Ostrowach nad Okszą zakończyła się.  

2. Termomodernizacja budynku Agronomówki w Miedźnie przy ul. Słonecznej została 

zakończona. 

3. W trakcie realizacji jest rozbudowa drogi gminnej – ulica Majowa w Wapienniku. 

Odniósł się do artykułu w Gazecie kłobuckiej i powiedział, że inwestycja ta nie 

została wycofana z realizacji. Ze środków przeznaczonych na inwestycję zdjęto 

100.000,00 zł, które uzupełniono przy podziale wolnych środków. 

4. Trwa zbieranie ofert na przebudowę skwerku w Miedźnie. 

5. Wykoszone zostały pobocza dróg. 

6. Droga „na Deski” w Borowej została wywieziona tłuczniem. 

7. Zakończyła się przebudowa drogi Ostrowy nad Okszą – Nowa Wieś. 

8. W przyszłym roku rozpocznie się kolejny etap budowy chodnika przy  

ul. Częstochowskiej w Ostrowach nad Okszą. 

9. 31 sierpnia br. odbyła się uroczystość 75-tej rocznicy bitwy pod Mokrą, 

przeprowadzona została inscenizacja bitwy. 

10.  26 września br. odbyło się spotkanie z osobami, które pracowały przy organizacji 

obchodów bitwy pod Mokrą. 

11. Problem był z kabaretem, który występował podczas dożynek, a za który zapłacono 

2.200,00 zł. Dodał, że na dożynki przeznaczona w „programie alkoholowym” była 

kwota 7.000,00 zł, a 10.000,00 zł na uroczystości w Mokrej. 

Radny Sznober zapytał czy gmina dysponuje płytą z obchodów. 

Wójt odpowiedział, że tak. Dodał, że film został też udostępniony w internecie. Oznajmił, że 

pan Słomian zastępuje panią Nogal i to z nim należy rozmawiać o płycie. 

Radny Sznober zapytał czy płyta z nagraniem jest ogólnodostępna. 
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Wójt odpowiedział, że tak. 

Radny Ciesielski odniósł się do połączenia drogi z chodnikiem przy ul. Częstochowskiej  

w Ostrowach nad Okszą. Zapytał o sposób odprowadzenia wody odpadowej. 

Wójt powiedział, że przewiert kosztowałby ok. 20.000,00 zł. Dodał, że studnie chłonne też 

dobrze pracują. 

Radny Owczarek zapytał dla kogo zorganizowano podziękowanie 26 września br. 

Wójt odpowiedział, że dla osób, które pracowały przy organizacji obchodów 75-tej rocznicy 

bitwy pod Mokrą, m. in. dla pań z Koła Gospodyń Wiejskich, strażaków, pracowników 

gminy. 

Radny Owczarek zapytał czy było taktownym odsłanianie tablicy podczas, gdy orkiestra 

zaczęła grać. 

Wójt odpowiedział, że „było to niedograne, w tym czasie orkiestra nie powinna była grać”.  

Dodał, że odsłonięcia tablic były uzgodnione. 

Radny Owczarek powiedział: „Wójt kłamie jak zwykle”. 

Wójt powiedział, że koordynował te sprawy i tak miało być. Dodał, że „były uzgodnienia  

z Arcybiskupem na jedną tablicę. Jeżeli orkiestra dojdzie, kolumna staje na wprost tablic  

i następuje odsłonięcie”. 

Radny Owczarek powiedział: „czyli pan Wójt uznaje, że było to nietaktem”. 

Radny Bęben odniósł się do podziękowania dla osób, które pracowały przy obchodach  

i powiedział, że takie spotkania powinny być co roku. Dodał, że rada nie była zaproszona. 

Wójt powiedział, że było to spotkanie dla osób, które pracowały przy obchodach. 

Radny Bęben powiedział, że „jeżeli się szanuje, to wszystkich jednakowo”. 

Wójt powiedział, że zaangażowanych było ok. 120 osób. Dodał: „powiedziałem tym ludziom, 

że po uroczystościach będzie takie spotkanie. Było to dla ludzi, którzy wykonali ciężką 

pracę”. 
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Radny Bęben powiedział, że „w zeszłym roku panie z Koła Gospodyń Wiejskich też 

szykowały poczęstunek i nie było podziękowań”. 

Wójt powiedział, że spotkanie było dla określonej grupy osób. 

Radny Owczarek zapytał czy będzie wysłane podziękowanie z przeprosinami do Szczecina, a 

szczególnie do Warszawy dla młodzieży. 

Wójt odpowiedział: „nikomu nie będę dziękował, tam gdzie trzeba było wysłałem”. Dodał, że 

był na spotkaniu z rodzinami i twierdzili oni, że „na tym się robi biznes”.  

Radny Owczarek powiedział: „ja nikogo nie zapraszałem, ci ludzie sami przyjechali”.  

Radna Gorzałka powiedziała, że w II niedzielę września odbyły się uroczystości w Lemańsku. 

Podziękowała za obecność Zastępcy Wójta podczas uroczystości. Oznajmiła, że warto tam 

być i pamiętać. 

Wójt dodał, że zawsze gmina składała wiązanki. 

Radna Gorzałka powiedziała, że jest to przykład współpracy międzygminnej, ponieważ 

mogiła znajduje się na terenie gminy, a zajmują się nią uczniowie ze szkoły z Kocina Starego. 

Ad. pkt. 8. Podjęcie uchwały Nr 322/XLII/2014 w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Miedźno. 

Treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady  Andrzej Kluczny. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na §12 ust. 2, gdzie właściciele nieruchomości – 

prowadzący działalność użyteczności publicznej mają pozbywać się odpadów segregowanych 

co najmniej raz w tygodniu. Obecnie obowiązująca umowa wynikająca z przetargu 

przeprowadzonego przez gminę nakłada na nich obowiązek oddawania odpadów raz na 

miesiąc. 

Wójt powiedział, że chodzi o prowadzenie działalności gastronomicznej. Zasugerował, aby 

wykreślić słowa „lub działalność użyteczności publicznej”. 
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Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na przepis §18 ust.1, w którym to określono, że 

utrzymanie zwierząt nie może powodować uciążliwości zapachowych dla innych osób. 

Radca Labut powiedziała, że przepis §18 ust. 1 wynika z przepisów prawa. 

Przewodniczący Rady zakwestionował przepis §18 ust. 3. Stwierdził, że w przypadku działki, 

która ma szerokość 20 m trzymanie uli będzie niemożliwe. 

Wójt powiedział, że ul ma być postawiony na posesji 10 m od granicy z sąsiadem. 

Referent Antczak powiedziała, że nie ma jednoznacznych przepisów, ale regulamin musi 

określać odległość trzymania uli ze względu na to, że niektórzy mogą być uczuleni na jad 

pszczeli, czy też bezpieczeństwo małych dzieci. 

Radny Ciesielski powiedział, że Związek Pszczelarski miał określone zasady co do 

rozmieszczania uli, ale tej chwili dokładnie ich nie pamięta. 

Wójt powiedział, że czytał, iż pszczoły mają oddziaływanie na 12 m. 

Radny Sznober odniósł się do §18 ust. 1 i powiedział: „jak sąsiad produkuje odory to może 

doprowadzić do likwidacji obory”. 

Kierownik Związek powiedziała, że osoby opracowujące ten regulamin wzięły ten przepis  

z innych regulaminów. 

Wójt powiedział, że komisja opiniowała projekt i powinien on zostać przegłosowany. Dodał, 

że chce ogłaszać przetarg na odbiór odpadów i trzeba wiedzieć, jakie środki finansowe będą 

potrzebne. 

Radny Owczarek zapytał czy osoby opracowujące regulamin korzystały z doświadczonych 

wzorów. 

Radny Bęben powiedział, że komisja rolnictwa powinna była zająć się tym projektem 

uchwały. 

Radny Sznober powiedział, że nie było potrzeby zwoływania komisji. 
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Radny Leśnikowski powiedział, że komisja zajmuje się bitwą pod Mokrą, a nie zajmuje się 

drogami. Dodał, że tak ważny regulamin nie był omawiany przez komisję. 

Radny Sznober powiedział: „uważam, że nie ma takiej potrzeby”. 

Radca Labut powiedziała, że jest to jeden z najpoważniejszych regulaminów. Dodała, że 

„nadzór prawny w Katowicach nie jest łaskawy”. Oznajmiła, że pewnie regulamin wróci do 

poprawy. W kwestii trzymania uli powiedziała, że nie zna przepisów. W sprawie trzymania 

zwierząt gospodarskich powiedziała, że na osiedlu domków jednorodzinnych powinien być 

zakaz. 

Radny Leśnikowski powiedział, że na osiedlu mieszkańcy mają kompostowniki  i też czuć 

nieprzyjemne zapachy. 

Radny Owczarek zapytał ilu na terenie gminy jest pszczelarzy. 

Radny Leśnikowski powiedział, że na pewno jest pszczelarz w Ostrowach nad Okszą. 

Radny Sznober zaproponował, aby omówić regulamin na komisji rolnictwa. 

Wójt zapytał, „a kiedy mam ogłosić przetarg?’ 

Radny Wąs powiedział, że z pszczołami będzie tak jak zapisano w regulaminie. 

Radny Ciesielski w kwestii uli zasugerował, aby przyjąć 5 m odległości od granicy  

z sąsiadem i dwie poprawki, o których mówiono wcześniej. 

Wójt powiedział: „otrzymujecie projekty uchwał przed posiedzeniami komisji  i na komisji 

się tym nie zajmujemy, przychodzi sesja i nagle wszystko rozwalamy”. 

Radny Ciesielski zgłosił wniosek, aby w §12 ust. 2 wykreślić słowa „lub działalność 

użyteczności publicznej”. 

Referent Antczak powiedziała, że dzwoniła do Związku Pszczelarskiego w Katowicach  

i uzyskała informacje, że brak jest formalnych przepisów dotyczących lokalizacji uli na 

działce. Dodała, że przekazano jej także, że przyjmuje się umownie, iż w przypadku 
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ogrodzenia działki płotem o wysokości 3 m przyjmuje się odległość 3 m od granicy  

z sąsiadem. Natomiast, gdy ogrodzenia jest niższe niż 3 m przyjmowana jest odległość 10 m.  

 

Przewodniczący zarządził przerwę w obradach o godz. 15.35. 

Obrady wznowiono o godz. 15.45. 

 

Radny Wąs zaproponował następujące brzmienie §18 ust. 3. – Ule z pszczołami trzymać  

w taki sposób, aby wylatujące i przylatujące pszczoły nie stanowiły uciążliwości i zagrożenia 

dla właścicieli nieruchomości sąsiednich. 

Radny Bęben zgłosił wniosek, aby w §18 ust. 1 wykreślić zdanie drugie. 

Radny Ciesielski ponowił wniosek, aby w §12 ust. 2 wykreślić słowa „lub działalność 

użyteczności publicznej”. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek radnego Ciesielskiego pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 12 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 3 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek radnego Bębna pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 12 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 3 



15 

 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek radnego Wąsa pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 11 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 4 

Wniosek został przyjęty. 

Radny Bęben zgłosił wniosek o wprowadzenie do regulaminu dodatkowego pojemnika na 

popiół. 

Sołtys Seliga wniósł sprzeciw, że nie będzie płacił za osoby, które będą sobie życzyły 

pojemnik na popiół. 

Radny Owczarek powiedział, że mieszkaniec w deklaracji powinien określić, że chciałby 

pojemnik na popiół. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek radnego Bębna pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 5 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 10 

Wniosek został przyjęty. 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że w związku z podjęciem wniosku należy dokonać zmiany 

treści uchwały poprzez wprowadzenie w regulaminie wielkości pojemników do 

poszczególnych nieruchomości. 
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Radna Gorzałka powiedziała, że należałoby określić czy popiół będzie odbierany przez cały 

rok. 

Wójt zasugerował, że taki zapis można wprowadzić w §8 dodając ust. 10 o następującej 

treści: „Popiół należy gromadzić w pojemnikach, których wielkość wynika z deklaracji”. 

Sekretarz zwrócił uwagę, że w §3 ust. 1 należy wprowadzić punkt „m) popiół”. 

Przewodniczący Rady poddał obydwa nowe przepisy pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 7 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 8 

Wniosek przyjęto. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianami pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 7 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 8 

Uchwałę podjęto. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwały Nr 323/XLII/2014 w sprawie sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właściciel nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów. 

Treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady  Andrzej Kluczny. 
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Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że do uchwały należy wprowadzić przepis o pojemniku 

na popiół. 

Wójt zaproponował dodanie §3 w brzmieniu: „Popiół odbierany jest z pojemników, których 

wielkość wynika z deklaracji”. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że wtedy nastąpi przesunięcie numeracji pozostałych 

paragrafów w uchwale.  

Przewodniczący Rady poddał wniosek Wójta pod głosowanie. 

Głosowało 13 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 10 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 3 

2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały ze zmianami pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 12 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 3 

Uchwałę podjęto. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 10. Podjęcie uchwały Nr 324/XLII/2014 w sprawie wydania opinii do 

zweryfikowanej propozycji planu Aglomeracji Miedźno przyjętej przez Sejmik 

Województwa Śląskiego uchwałą nr IV/53/20/2014 z dnia 25 sierpnia 2014 r.. 
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Treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kluczny. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 15 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 0 

Uchwałę podjęto. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 11. Podjęcie uchwały Nr 325/XLII/2014 zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalania zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom którym powierzono stanowiska kierownicze oraz w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych  w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela 

– pedagogów, psychologów, logopedów. 

Treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kluczny. 

Radna Gorzałka zapytała czy będą zatrudniani nauczyciele do prowadzenia tego przedmiotu  

i czy przedmiot z doradztwa zawodowego jest już prowadzony. 

Dyrektor Komorowska odpowiedziała, że jest to nowy przedmiot, który przez ostatnie 3 lata 

był prowadzony w ramach projektu realizowanego ze środków UE. Dodała, że przedmiot jest 

w 3 klasie gimnazjum w wymiarze 1,5 h. 

Radna Gorzałka zapytała czy są nauczyciele z uprawnieniami do prowadzenia tego 

przedmiotu. 

Dyrektor Komorowska odpowiedziała, że nauczyciel z gimnazjum w Miedźnie ukończył 

studia podyplomowe w tym zakresie. 
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Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 15 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 0 

Uchwałę podjęto. 

W załączeniu uchwała.  

Ad pkt. 12. Podjęcie uchwały Nr 326/XLII/2014 w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Miedźno. 

Treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kluczny. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że §2 powinien odwoływać się do §1. 

Radny Ciesielski zapytał jak należy rozumieć §3. 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że bezpłatne nauczanie zgodnie z ustawą obejmuje 5 godzin 

dziennie, ale po przyjęciu projektu uchwały mieszkańcy gminy zostaną zwolnieni z opłaty za 

pobyt dziecka w przedszkolu powyżej 5 godzin. 

Radna Gorzałka powiedziała, że jest zasadne, aby dzieci były nawet dłużej w przedszkolu. 

Wójt powiedział, że jeżeli wszystkie oddziały będą 9 – godzinne to koszty wzrosną. Dodał, że 

wprowadzana uchwała dotyczy godzin, które były do tej pory. 

Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 15 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 0 
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Uchwałę podjęto. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 13. Podjęcie uchwały Nr 327/XLII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2014 r. 

Treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kluczny. 

Radny Bęben zasugerował, aby nie podejmować uchwały, bo „w zeszłym roku Wójt 

przytrzymał 350.000,00 zł w oświacie”. 

Skarbnik powiedziała, że są to środki, o które wystąpił Zespół Ekonomiczno – 

Administracyjny Oświaty Samorządowej z dotacji celowej na dofinansowanie świetlic 

szkolnych w szkołach podstawowych.  

Dyrektor Komorowska dodała, że tylko 2 gminy w powiecie otrzymały środki: Miedźno  

i Panki. 

Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 15 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 0 

Uchwałę podjęto. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 14. Podjęcie uchwały Nr 328/XLII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2014 r. 

Treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kluczny. 

Radny Bęben poprosił o wyjaśnienie projektu uchwały. 

Skarbnik powiedziała, że są to środki, które wynikają z umowy podpisanej u Marszałka na 

rekonstrukcję bitwy pod Mokrą. 
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Radny Bęben zapytał: „czy ze Starostwa wpłynęły pieniądze”. 

Wójt odpowiedział, że nie. 

Radny Bęben powiedział: „ale zaprosił go pan na podziękowanie”. 

Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 15 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 0 

Uchwałę podjęto. 

W załączeniu uchwała. 

Ad pkt. 15. Podjęcie wniosków komisji Rady Gminy. 

Ze względu na brak wniosków Przewodniczący Idasz przeszedł do następnego punktu obrad. 

Ad pkt. 16. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Bęben zapytał o koszty poczęstunku dla osób pracujących przy organizacji obchodów 

w Mokrej. 

Skarbnik odpowiedziała, że koszty organizacji obchodów zostaną przygotowane na komisję 

rewizyjną. 

Radny Bęben powiedział, że chodzi o to, aby sprawdzić koszty. 

Skarbnik powiedziała, że nie wie, czy wszystkie faktury już spłynęły. 

Wójt dodał, że osobno są koszty inscenizacji. 

Radny Bęben powiedział, że chodzi mu o to, że gmina pokryła 100% kosztów. 

Przewodniczący Rady dodał, że „Starosta był na podziękowaniu i powinien poczuwać się do 

udziału w kosztach obchodów”. 

Radna Gorzałka zapytała o budynek po Posterunku Policji w Miedźnie. 
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Sekretarz Derejczyk powiedział, że Starostwo stara się przejąć budynek i umieścić w nim 

oddział domu dziecka. Dodał, że budynek wymaga przekształcenia w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego gminy. Dom dziecka w Kłobucku podlega reorganizacji  

i zostanie podzielony na 3 placówki. 

Radna Gorzałka powiedziała, że ważną rzeczą jest też los osób starszych i być może będzie 

potrzebny dzienny dom starców. Oznajmiła, że odbyło się już ostatnie w kadencji 2010 – 

2014 posiedzenie Rady Społecznej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Kłobucku (ZOZ). 

Powiedziała, że wiadomo, iż w następnym roku będzie ocieplony ośrodek zdrowia  

w Ostrowach nad Okszą. Gdy popatrzy się na wykonanie ośrodka zdrowia w Miedźnie to 

warto było dać 20.000,00 zł. Zakomunikowała, że w latach 2015 – 2016 mają być 

modernizowane drogi Wojewódzkie 491 i 492. W kwestii drogi DW 492 powiedziała, że 

problem jest taki, iż przy drodze nie ma chodników. Zasugerowała, aby podjąć wnioski,  

w których należałoby zobowiązać Wójta i pracowników Urzędu do ujęcia chodników przy 

ulicy Kościuszki oraz Brzeźnickiej w Ostrowach nad Okszą w planach inwestycyjnych. 

Dodała, że w sprawie chodników przy ulicy Brzeźnickiej należałoby kolejny raz wysłać 

pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach. Powiedziała: „jak idzie kondukt 

pogrzebowy nie ma gdzie zejść, bo nie ma chodnika i nie ma pobocza, może kolejny raz to 

poruszyć. Dzieci do szkoły przechodzą przez ul. Brzeźnicką”.  

Wójt powiedział, że rada nie wycofała wniosku według, którego Wójtowi nie wolno dawać 

środków na powiat. Podkreślił, że takie zadania należy rozstrzygać przy pomocy uchwały 

rady gminy. Dodał, że nie wiedział, że droga DW 492 ma być też modernizowana.  

W przypadku chodników wzdłuż drogi wojewódzkiej gmina musi przygotować projekt  

i zabezpieczyć 40% środków niezbędnych do realizacji inwestycji. Oznajmił, że pismo w tej 

sprawie zostanie wysłane, ale ciężko będzie zabezpieczyć środki na te zadania. 

Radna Gorzałka powiedziała, że uzyskała takie informacje, ale nie może powiedzieć z jakiego 
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źródła. Dodała, że trzeba pilnować pewnych kwestii żeby nie okazało się, że będzie za późno 

na zmiany. 

Radny Leśnikowski powiedział, że mieszkańcy ul. Kościuszki w Ostrowach nad Okszą 

powiedzieli, że nie będą odśnieżali chodnika. 

Wójt powiedział, że gmina chciała wykonać jedną zatoczkę, ale przekazano odpowiedź, iż 

zatoczki będą wykonane przy modernizacji drogi DW 491. 

Radna Gorzałka powiedziała: „żeby nie było tak, jak z drogą na Wręczycę Wielką, gdzie 

mieszkańcy nie mają wjazdów”. 

Radny Ciesielski powiedział, że było zebranie wiejskie w Ostrowach nad Okszą i był 

wniosek, aby przed przystąpieniem do opracowania projektu projektanci spotkali się  

z mieszkańcami. Dodał: „jeżeli coś słyszymy to uzgadniamy i działamy”. 

Radny Bęben zapytał skąd wzięły się środki na ocieplenie szkoły w Ostrowach nad Okszą 

skoro rada przekazała tylko 10.000,00 zł.  

Wójt odpowiedział, że przecież dyrektor powiedział, iż ma 60.000,00 zł. Dodał, że 

informował, iż brakujące środki przekaże. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło pismo z Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Kłobucku z zapytaniem czy rada planuje dofinansować termomodernizację ośrodka 

zdrowia w Ostrowach nad Okszą. 

Pismo odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kluczny. 

Radny Ciesielski powiedział, że przed chwilą radny Bęben pytał o modernizację szkoły  

w Ostrowach nad Okszą. Zasugerował, aby zwrócić uwagę  o ile budynek ośrodka zdrowia 

jest mniejszy od szkoły, a o jakich kosztach informuje ZOZ. Zaznaczył, że „pismo jest do 

odrzucenia, nie ZOZ powinien zwracać się o środki”. 

 

Radny Zawada o godz. 16.50 opuścił posiedzenie. 
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Radna Gorzałka powiedziała, że najwięcej opału jest zużywane w ośrodku zdrowia  

w Ostrowach nad Okszą, bo strop nie jest ocieplony. 

Przewodniczący Rady przedstawił pismo OSP Władysławów o ujęcie w budżecie 5.000,00 zł 

na zakup krzeseł do remizo – świetlicy. Zasugerował, aby o wniosku dyskutować przy 

projekcie budżetu. 

Wójt dodał, że „trzeba wiedzieć ile, co kosztuje”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do rady wpłynęły następujące pisma z rad powiatów 

i gmin: 

1. Uchwała Nr XLIII/283/2014 Rady Gminy Goczałkowice Zdrój z dnia 16.09.2014 r.  

w sprawie poparcia działań Rady Pracowników oraz Związków Zawodowych 

działających na terenie Wojewódzkiego Ośrodka Rehabilitacyjno – 

Reumatologicznego w Goczałkowicach-Zdroju zmierzających do zachowania miejsc 

pracy oraz utrzymania przez Gminę Goczałkowice-Zdrój statusu Uzdrowiska; 

2. Uchwały w sprawie poparcie działań mających na celu zahamowanie wypływu 

środków finansowych wypracowanych w regionie do budżetu centralnego oraz 

zwiększenia dochodów jednostek samorządu terytorialnego z następujących jednostek: 

a) Uchwała Nr XXXIX/370/2014 Rady Powiatu w Żywcu z dnia 30 czerwca 

2014 r. 

b) Uchwała Nr XLV/442/2014 Rady Powiatu Wodzisławskiego z dnia 24 lipca 

2014 r. 

c) Uchwała Nr LVII/481/14 Rady Gminy Świerklaniec z dnia 31 lipca 2014 r. 

d) Uchwała Nr XLVI/376/14 Rady Miejskiej w Oleśnie z dnia 25 lipca r. 

e) Uchwała Nr XXXIII/231/2014 Rady Gminy Pawonków z dnia 27 sierpnia 

2014 r. 
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f) Uchwała Nr XXXVII/529/2014 Rady Powiatu Będzińskiego z dnia 28 sierpnia 

2014 r. 

g) Uchwała Nr 430/XXXV/2014 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 8 września 

2014 r. 

h) Uchwała nr XXXVII/362/2014 Rady Miejskiej w Dobrodzieniu z dnia 11 

września 2014 roku 

i) Uchwała Nr LI/354/2014 Rady Gminy Miedźna z dnia 23 września 2014 r. 

Radny Habrajski zwrócił się z apelem o przycięcie gałęzi wzdłuż drogi Miedźno – Borowa. 

Radny Bęben powiedział, że chciał podziękować Wójtowi za wykonanie nagłośnienia na Sali 

sesyjnej. 

Sołtys Seliga podziękował Wójtowi za organizację spotkania dla osób, które pracowały przy 

obchodach w Mokrej. 

Radny Tałajczyk zapytał o projekt na budowę chodnika wzdłuż ulicy Władysława Jagiełły  

w Miedźnie. 

Wójt odpowiedział, że projekt jest opracowywany, a inwestycja będzie w przyszłym roku 

ujęta w budżecie. 

Ad. pkt. 17. Zakończenie obrad XLII Sesji Rady Gminy. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady 

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XLII sesji Rady 

Gminy Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 17.00. 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Aleksandra Bernaś       (-) Leszek Idasz 
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Uwagi wniesione do protokołu: 

…………………………………………………………………………………………………

…………………………………………………………………………………………………

…………………………………………………………………………………………………

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 

 


